



## Rawatan - rambut penjagaan - ALFAPARF

### BIJI FLAKS PENJAGAAN DIAMOND SEMI DI LINO Diamante PENJAGAAN



# ALFAPARF

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### BIJI FLAKS PENJAGAAN DIAMOND SEMI DI LINO Diamante PENJAGAAN

#### kesan permata

Garis yang memberikan rambut anda satu dimensi baru bersinar, terima kasih kepada gabungan eksklusif bersinar unik Biji Rami Minyak dan berkilau yang mewah berlian. Khusus untuk rambut lebih elegan, cerah, cantik dihiasi dengan arevolusi cahaya kesan permata.

#### menerangi SYAMPU

Syampu microcrystalline pelembap membersihkan rambut yang membuatnya lembut dan mudah untuk menyisirnya. PH formula yang seimbang menguatkan dan

#### Illuminating Konditioner

Microcrystalline krim perapi ideal untuk memberikan kelembutan kepada rambut dan menguatkan bersinar kesan tanpa berat ke bawah. Formula khas mengembalikan bekalan nutrien yang betul untuk rambut yang membuat mereka mudah untuk menguraikan. Botol 250 ml dan 1000.

#### LIQUID KRISTAL

Cecair kecantikan berharga untuk melaksanakan cahaya merta untuk rambut lembut, rambut terurus dan menyenangkan untuk disentuh. Botol kaca 16, 30 dan 50 ml.

#### KRISTAL DIAMOND PURE

Kesan cahaya Serum microcrystalline ultralight merta, rambut sangat lembut dan seperti sutera. Botol kaca 30 ml.

#### menerangi MINYAK PENTING

Rawatan microcrystalline bengkel. Efektif perbaikan formula pemulihan serat rambut dari dalam dengan menyediakan makanan. Ditutup kulit luar yang memberikan rambut lembut dan berkilat yang luar biasa, dengan keputusan segera kelihatan. Vial 13 ml dalam kotak 12 pcs.

#### menerangi SHINE LOTION

Microcrystalline rawatan menggiatkan. Yang inovatif formula tanpa bilas serta-merta

detangles dan menambah badan untuk rambut, keanjalan dan bersinar. Vial 13 ml dalam kotak 12 pcs.

**menerangi MASK**

Microcrystalline menyuburkan topeng untuk rambut yang dirawat warna, memperbaiki kerosakan bahagian rambut dengan menyediakan kelembapan dan keanjalan untuk serat, menutup skala dan membuat rambut sangat cemerlang. Balang 200 dan 500 ml.